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„Több pénzt az embereknek, vagy több pénzt az emberektől? " címmel a Házszabály 91.§-a alapján
kérdést kívánunk benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszter úrhoz .

A kérdésre írásban kérnénk a válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

„Több pénzt az embereknek" bizonyára ismerős Önnek ez a mondat . Sajnos nemhogy többet,
hanem kevesebbet kap az a személy, aki hozzátartozója ápolását vállalja. Legalábbis a jövő évi
személyi jövedelemadó törvény 1 . számú mellékletének 1 .3 alpontja szerint, amely felsorolja
azokat a szociális támogatásokat, melyek adómentességet élveznek. Az ápolási díj nem szerepel
ezek között .
Kinek jó ez? Az adóbevételek szempontjából valószínűleg az államkassza járna jól, de ami ide
többletként befolyna, annak többszöröse kellene az egészségügyi intézmények számára . Hiszen az
ápolási díj összeg igen alacsony, még a létminimumot sem éri el . Azzal, hogy ezek az ellátások
MA alá esnek, lecsökkenhet azoknak az ápolást vállalóknak a száma, akik ezt az időnként
emberfeletti munkát - 24 órás szolgálatot - vállalják a családtagok iránti szeretetből .

Tisztelt Miniszter Úr!

1. Mi az állam érdeke? Szociális vagy egészségügyi intézménybe „bedugni" az állandó ápolást
igénylő betegeket, magas állami költség mellett, vagy támogatni azokat az
önmaguk ellátására képtelen betegek hozzátartozóit, akik vállalják a
minimálbér töredékéért a napi 24 órás ápolást, gondozást, emberi
helytállást a saját otthonukban sok esetben feladva addigi munkájukat?

Ha több pénzt nem is adnak az embereknek, legalább kevesebbet ne adjanak!

Tisztelettel várjuk válaszát .
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